



BORBJERG

SKOLE & BØRNEHUS

Referat fra møde i fællesbestyrelsen Onsdag d. 20.4.22. kl. 19.00 – 21.30

Mødeleder: Martin
Referent: Lene BJ
Afbud:
Forplejning: Esben

Dagsorden

- Valg og valgvideo

Børnehaven:

- Emneugen
- nye aktivitetsgrupper
- høns
- Arbejdsdag på børnehavens legeplads
- Gyngerne på legepladserne (også skolens)

Referat

De forældrevalgte har forberedt indholdet til en reklamevideo om valget til fællesbestyrelsen. Videoen skal ligge på FB, derefter skal infomail sendes ud.
En bekendt af Nikolaj vil redigere filmen.
Lene P kontakter Lene B J vedr. tidsplanen for, hvornår infomailen skal sendes ud.
Målet er, at valget skal være afsluttet inden d. 1.6.

Børnehaven havde fokus på det at have et arbejde. Vi var ude og se lokale arbejdspladser og børnene lavede en bog med billeder fra besøgene. Børnene var meget engagerede og gik op i det. Besøget i restaurant og genbrugsbutik på skolen var et hit.

Når vi får sendt ældste gruppen i førskole d. 1.5. laver vi nye aktivitetsgrupper.

Vi planlægger en arbejdsdag (fredag eftermiddag) på børnehavens legeplads. Steen har forskellige små reparationer, beskæring, oprydning han gerne vil have hjælp. Hønsehuset skal også gøres klar til at modtage høns igen. Lene kontakter Steen og kommer med udkast til dato.

Vi vil gerne have nye sansegysger - både i børnehave og skole. De koster ca. 10.000 kr. pr. stk.
Vi vil forsøge at søge penge hjem fra byfestudvalget og fonde.
Martin sender tilbud på gynger til Susanne.
Kirsten kontakter byfestudvalget.
Kirsten og Susanne melder tilbage når de har nyt.

K

Kontakt:

Martin Faurholt, Skoleleder

Lene B Jensen, Viceleder

Hanne M Jensen, Sekretær

Lene Pedersen, Bestyrelses fmd.

martin.faurholt@holstebro.dk

lene.brunebjerg.jensen@holstebro.dk

hanne.m.jensen@holstebro.dk 96115700

lenevejle@hotmail.com

96115701

96115710

28432607

<p>Skolen:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Leg på streg • Solgården • Emneugen • Sparring / inspiration med Sønderlandsskolen • Iris connect (et nyt værktøj i værktøjskassen) • Samarbejdet mellem 3. og 2. klasse <p>SFO:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Førskoleperioden • ny struktur i SFO m.m. – en videre drøftelse 	<p>klar til at blive sat igen. Steen vil gerne være med. Susanne indkalder arbejdskraft når datoen er fundet</p> <p>Der mangler kun fliser</p> <p>Rigtig god uge, meget ro på, børnene hyggede sig, børnene nød at være sammen på kryds og tværs, godt at have børnehaven på besøg.</p> <p>Lærere på besøg hos hinanden til inspiration</p> <p>Til brug af evaluering af praksis</p> <p>Der er afholdt møder i 2. og 3. kl. Der er både et økonomisk og socialt perspektiv i samarbejdet. I skoleåret 22-23 er der lærerteams på til to klasser, hvor forskellige samlæsningsmuligheder kan afprøves. Derefter træffes den endelige beslutning.</p> <p>Der starter 19 førskolebørn d. 1.5. Der er et arrangement d. 26.4. for børn og forældre, hvor der allerede vælges trivselsråd</p> <p>Vi er i proces. D. 26.4. har ledelsen møde med SFO pædagogerne.</p>
<p>2. Nyt fra bestyrelsen:</p> <p>Post/henvendelser Emner der ønskes belyst/drøftet Arbejdsgrupper Indsatsområder/Fly (bestyrelsen)</p>	<p>Salg af trøjer - arbejdsgruppe: Susanne, Esben, Rasmus. Susanne indkalder. Hele bestyrelsen vil gerne hjælpe med det praktiske. Martin undersøger hvordan betalingen kan foregå. Martin kontakter firmaet for levering.</p>
<p>3. Fra årshjulet:</p>	

<ul style="list-style-type: none"> • Evt. et forslag om et nyt årshjul fra Rasmus • Forlængelse af frihedsgrader • Skoleåret 22/23 	<p>Lis' søster giver det et forsøg</p> <p>Frikommuner - forsøg næste skoleår.</p> <p>Politisk aftale om;</p> <ul style="list-style-type: none"> - Ikke krav om fuld kompetencedækning - Om konvertering af understøttende undervisning - Op til 20% virtuel undervisning <p>Der skal ansættes en ny lærer. Ansættelsesudvalg: Nikolaj, Kirsten, Mette, Lene P, Susanne + ledelse og medarbejdere. Martin indkalder.</p>
<p>5. Fra forvaltning/Børne- og familieudvalget</p> <p>f.eks. høringsvar, besparelser, ændringer, retningslinjer</p> <ul style="list-style-type: none"> • Dialogmøde d. 19.5. 	<p>Lene P, Esben og Martin</p>
<p>6. Evt.</p>	<p>Nikolaj har forplejning med Afbud til d. 10.5. fra Esben</p>
<p>7. Kommende møder</p>	<p>Salg/trykning af trøjer - fra arbejdsgruppen</p>
<p><u>Igangværende arbejdsgrupper:</u></p>	

